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ZAPISNIK 29, SJEDNICE SKOLSKOG ODBORA

29. sjed n ica Skolskog od bora odrlana je 27 .12.2023.
Sjednica je zapodela u 18.00, a zavr5ila u 18.20.
Sjednici su bili nazodni dlanovi Skolskog odbora Kre5imir Erdelja, Josipa Mesi6, Martina Brdaric,
Ojdana Rajic Azinovi6, Gordana Brezak i SnjeZana Crnekovic.
Andro Krpan nije bio prisutan na sjednici.
Predsjednik Skolskog odbora Kre5imir Erdelja ustanovio je da je na sjednici prisutan dovoljan
broj dlanova kako bi zaklju6ci iodluke bile pravovaljane.
Na sjednici su bile prisutne ravnateljica Sanja Krstanovic i tajnica Skole Zrinka Prugovedki koje
nisu dlanice Skolskog odbora.
Predsjednik Skolskog odbora predloZio je dnevni red kojije jednoglasno prihva6en.
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Dnevni red:
1.USVaianie ZapiSn† ka S prethOdne SjedniCe Skolskog odbora

2. Kadrovi
3. Razno

Ad 2. Kadrovi
Svi dlanovi Skolskog odbora
Ravnateljica Sanja Krstanovi6 zatralilaje suglasnost za zapo5ljavanje Daliborke Bevanda na
radno mjesto spremadice na puno radno vrijeme na neodredeno. Natjedajje bio objavljen na
stranicama Hrvatskog zavoda zazapo1ljavanje i na web stranici Skole od23J1.2023. do
4.12.2023. Na natjedaj se javila samo gospoda Bevanda.
Ravnateljica jezamolila isuglasnost zazapoiljavanje Sanje Golik na mjesto uditeljice Engleskog
jezika na neodredeno puno radno vrijeme. Natjedajje bio objavljen na stranicama Hrvatskog
zdvoda za zapoillavanje i na web stranici Skole od 5.12.2023. do 13.12.2023. Za natjedaj je
stiglo pet zamolbi. Na razgovor su se odazvale tri kandidatkinje. Navedena kandidatkinja dobila
je najve6i broj bodova Povjerenstva za vrednovanje kandidata.

e lanovi Skolst<og odbora su jednoglasno dali suglasnost za zapo5ljavanje Daliborke Bevanda i

Ad 1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice Skolskog odbora
Predsjednik Skolskog odbora proditao je zapisnik s 28. sjednice Skolskog odbora. Uz dogovor da
se preoblikuje dio redenice u prvoj to6ki zapisnika koja bitrebala glasiti ,,...postojeci pragovi
utvrdeni u Statutu uskladeni su s valutom euro", zapisnik je jednoglasno prihvacen.

Sanje Golik.
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